

感謝張煊昌博士晚宴 6/10/2008

Dinner to Honour Dr Thomas H C Cheung



張煊昌博士(中)於本年10月自聯合書院校友會榮休，本院校董會主席岑才生先生(左)設宴感謝張博士四十四年來對書院校友事務的傑出貢獻，並與院長馮國培教授致送紀念品予張博士作留念。

Dr Thomas H C Cheung (centre) decided to step down from his post as Chairman of the Alumni Association of United College this October. Mr Shum Cho-sang, Chairman of the Board of Trustee (left) hosted a dinner to show the College's heartfelt appreciation for Dr Cheung and his 44 years of service to United College Alumni Association. Mr Shum and Professor Fung Kwok-pui, College Head presented a souvenir to Dr Cheung at the dinner.



馮國培院長在席上向張博士致謝詞。

Prof Fung Kwok-pui, College Head, gave a speech to recount the selfless services Dr Cheung has rendered to the College.

書院聚會——就業發展講座 10/10/2008

College Assembly——Career Development Talk



權智(國際)有限公司主席、書院校董及校友譚偉豪博士擔任演講嘉賓，並以「網絡的力量」為講題，和同學分享「成功之道」。

Dr Samson Tam, Chairman of Group Sense (International) Limited, College Trustee and Alumnus, spoke on the topic "The Power of Network" and shared with students "The Road to Success".



輔導長王香生教授與譚校董一同主持答問環節。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students and Dr Tam conducted the question and answer session at the talk.

馮國培教授致送紀念品予譚校董，由輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui presented a souvenir to Dr Tam, accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.



聯合書院校友會 2008 年度周年會員大會

21/10/2008

United College Alumni Association Annual General Meeting 2008



聯合書院校友會周年會員大會順利舉行，選出第十九屆(2008-2010)理事會成員，並推舉張煊昌博士為永遠榮譽會長。

The Annual General Meeting 2008 of United College Alumni Association went smoothly. The new session of Council members was elected and Dr Thomas H C Cheung was nominated as Permanent Emeritus President of the Association.

校友會新任會長殷巧兒女士(最右)、院長馮國培教授(左二)及新任校友會理事會主席李國忠先生(最左)代表致送紀念品予張博士。



Ms Lina H Y Yan, new President of United College Alumni Association, Professor Fung Kwok-pui, College Head and Mr Simon Lee, Council Chairman of United College Alumni Association presented a souvenir to Dr Cheung.



眾校友於晚宴後合照。

A group photo taken after the dinner.